
Osadní výbor Drozdice -MO Pardubice IV 

 

Zápis z 1. jednání ze dne 22.1.2023 

 

Přítomní 

Jeannette Soudková, DiS., 

Mgr. Petr Filip, 

Pavel Syrůček 

Omluveni - 

Hosté 
Jan Procházka, 

Ing. Leoš Příhoda 

Zapisovatelka Jeannette Soudková, DiS. 

Místo a čas konání 
Obecní dům Drozdice, 

18:00 

Program jednání 

1. Zahájení 

2. Plánované akce na rok 2023 a 

jejich financování 

3. Návrhy a doporučení 

k plánovaným investicím 

4. Závěr 

 

 

 

  



1. Zahájení  

Předsedkyně osadního výboru Jeannette Soudková zahájila schůzi přivítala přítomné 

členy výboru a hosty z řas městského zastupitelstva MO IV. 

 

2. Plánované akce na rok 2023 

Osadní výbor projednal podporu a financování akcí pořádané společně s SDH 

Drozdice. Odhlasovali rozdělení dotace do těchto akcí. Jedná se o prvotní návrh. 

Starosta MO IV Jan Procházka nabídl možnost zažádat o dotaci i na další akce.  

 

» 30. 4. Pálení čarodějnic  

» 20. 5. Rybářské závody 

» 17. 6. Nohejbalový turnaj 

» 17.6. Dětský den  

» 2. 9. Posvícenecký nohejbalový turnaj  

» 2. 12. Mikuláš  

» 16. 12. Rozsvícení vánočního stromku  

3. Návrhy a doporučení k plánovaným investicím 

Úprava rychlosti v obci 

Osadní výbor na základě ankety na sociální síti odhlasoval žádost o zvýšení 

rychlosti v obci Drozdice na 40 km/h. Podmínkou byla instalace rychlostního 

radaru a označení nebezpečného zúžení před obecním domem (dopravní 

značkou zúžení vozovky a vyznačení přednosti). 

Starosta MO IV Jan Procházka informoval o již provedeném požadavku na 

rychlostní radar, který bude umístěn v 5 lokalitách MO IV a Drozdice patří mezi 

ně. Termín instalace bude upřesněn, cca do konce roku.  

Dále osadní výbor navrhl zhodnotit a vyřešit označení vedlejší ulice po pravé 

straně ze směru Černá za Bory, tak aby to bylo správně dle dopravních pravidel 

a platila tak rychlost po celé délce obce. 

 

Rekonstrukce Holandské ulice 

Osadní výbor opět apeloval na nutnost rekonstrukce. A to okamžitou dočasnou 

a následně úplnou. 

Starosta MO IV Jan Procházka přislíbil okamžité řešení kritického stavu 

vozovky a přislíbil úplnou rekonstrukci nejpozději v roce 2025.  

Na základě této informace osadní výbor trvá na lokálních opravách nejhorších 

míst v prvním půl roce 2023. 

 

Revitalizace kamenného zpevnění podél silnice 

Osadní výbor navrhl potřebu revitalizovat zpevnění hráze svahu podél silnice. 

Upřednostňuje zachovat kamenné provedení s možností případného zvýšení.  

 

 



Výstavba chodníku v ulici Holandská.  

Od Nedconu až po kruhový objezd v Černé za Bory. Velký pohyb chodců do 

přilehlých průmyslových objektů. 

 

Zhodnotit zeleně v obci Drozdice  

Osadní výbor navrhl skácení borovic před OD Drozdice. Stromy překážejí el. 

vedení, nejsou již moc vzhledné a ze stromu kape mnoho smůly nejen na dětské 

hřiště, ale také na přilehlé lavičky a hodně opadávají. Zkontrolovat vzrostlé 

stromy u rybníka, zejména břízy. Dále zhodnotit třešeň na začátku vesnice u 

křížku. Náhradou vysadit nové, listnaté stromy. 

Starosta MO IV Jan Procházka nabídl výsadbu jehličnatého stromu k využití 

vánočního stromu. 

Osadní výbor navrhl umísti jej do prostoru před OD (po odstraněných 

borovicích), ideálně 2m vysoký 

 

Val za betonovou zdí v PPP  

Osadní výbor upozornil blížící se kolaudaci valu, kde bylo ve stavebním řízení 

slíbeno osázení valu nízkou dřevinou. Trváme na dodržení. Nechceme za domy 

val kopřiv a bodláků. 

 

Vyčistit zastávku 

která je opět pomalovaná. 

 

Vyřešit vzniklou skládku na parkovišti kamionů u Nedconu. 

Starosta MO IV Jan Procházka přislíbil vyvolat jednání s firmou Nedcon o 

zajištění nápravy. 

 

Zajištění udržení vody v rybníku  

Osadní výbor vznesl požadavek o řešení přítoku vody do rybníka. V suchých 

měsících přítok úplně vysychá. Nabízí se možnost do potoka přivézt vodu 

z Chrudimky.  Více dodá p. Syrůček. 

 

Revitalizace sportovního hřiště.  

Osadní výbor zažádal o revitalizaci sportovního hřiště. Do příštího zasedání 

osadní výbor rozmyslí detaily (povrch, umístění, oplocení) 

 

Klec na dřevo u OD.  

Osadní výbor požádal o zrealizování zastřešeného venkovního skladu na dřevo 

u OD Drozdice. 

 

MHD 

Z víkendových jízdních řádů není patrné, který spoj linky 2 má u zámečku 

přípoj, který zajíždí do Drozdic. Prosíme o nápravu DPmP.  

  



4. Závěr 

V závěru se členové osadního výboru domluvili na nadcházejících setkání.  

Termíny:  

• 23. 4. 2023 v 18:00 

• 25. 6. 2023 v 18:00 

• 24. 9. 2023 v 18:00 

• 26. 11. 2023 v 18:00 

 

 

Zapsala: Jeannette Sudková, DiS.  

 

V Drozdicích         Dne 22. 1. 2023 


